

成為「神家的大丈夫」

于宏潔/于楊念慈 2025/06/15

背誦經文： 13 你們務要警醒，在真道上站立得穩，要作大丈夫，要剛強。 14 凡你們所做的都要憑愛心而做。(林前 16:13-14)

1. 務要警醒，在真道上站立得穩

7 你們要將一切的憂慮卸給 神，因為他顧念你們。 8 務要謹守，警醒。(因為) 你們的仇敵魔鬼，如同吼叫的獅子，遍地遊行，尋找可吞吃的人。 9 你們要用堅固的信心抵擋他，因為知道你們在世上的眾弟兄也是經歷這樣的苦難。(彼前 5:7-9)

31 「西門！西門！撒但想要得着你們，好篩你們像篩麥子一樣； 32 但我已經為你祈求，叫你不至於失了信心。你回頭以後，要堅固你的弟兄。」(路 22:31-32)

2. 要作大丈夫，要剛強

因為 神賜給我們，不是膽怯的心，乃是剛強、仁愛、謹守的心。(提後 1:7)

我豈沒有吩咐你嗎？你當剛強壯膽！不要懼怕，也不要驚惶；因為你無論往哪裏去，耶和華—你的 神必與你同在。(書 1:9)

3. 凡你們所做的都要憑愛心而做

16 主為我們捨命，我們從此就知道何為愛；我們也當為弟兄捨命... 18 小子們哪，我們相愛，不要只在言語和舌頭上，總要在行為和誠實上。(約壹 3:16-18)

7 萬物的結局近了。所以，你們要謹慎自守，警醒禱告。 8 最要緊的是彼此切實相愛，因為愛能遮掩許多的罪。(彼前 4:7-8)

Be Brave in God's House

Memorization Verse(s): 13 Watch, stand fast in the faith, be brave, be strong. 14 Let all *that you do* be done with love. (1 Cor 16:13-14)

1) Watch, stand fast in the faith

- 7 casting all your care upon Him, for He cares for you. 8 Be sober, be vigilant; because your adversary the devil walks about like a roaring lion, seeking whom

he may devour. ⁹ Resist him, steadfast in the faith, knowing that the same sufferings are experienced by your brotherhood in the world. (1 Pet 5:7-9)

- ³¹ And the Lord said, “Simon, Simon! Indeed, Satan has asked for you, that he may sift *you* as wheat. ³² But I have prayed for you, that your faith should not fail; and when you have returned to *Me*, strengthen your brethren.” (Luke 22:31-32)

2) Be brave, be strong

- ⁷ For God has not given us a spirit of fear, but of power and of love and of a sound mind. (2 Tim 1:7)
- ⁹ Have I not commanded you? Be strong and of good courage; do not be afraid, nor be dismayed, for the Lord your God *is* with you wherever you go.” (Josh 1:9)

3) Let all that you do be done with love

- ¹⁶ By this we know love, because He laid down His life for us. And we also ought to lay down *our* lives for the brethren. ¹⁷ But whoever has this world’s goods, and sees his brother in need, and shuts up his heart from him, how does the love of God abide in him? (1 John 3:16-17)
- ⁷ But the end of all things is at hand; therefore be serious and watchful in your prayers. ⁸ And above all things have fervent love for one another, for “love will cover a multitude of sins.” ⁹ *Be* hospitable to one another without grumbling. (1 Pet 4:7-9)